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Uznesenie Mestského zastupiteľstva v Nitre č. 303/2024 - MZ zo dňa 05.09.2024 

 
K bodu: Návrh vzájomnej spolupráce a finančnej spoluúčasti medzi Základnou školou, 
Fatranská ul., Nitra a spoločnosťou FC Nitra, a.s. pri modernizácii vonkajšieho areálu 
ZŠ za účelom vybudovania a spoločného užívania novej športovej infraštruktúry – 
futbalového ihriska  
 
 
Kontrola na zasadnutie Mestského zastupiteľstva dňa 24.10.2024 
 

I. 
Mestské zastupiteľstvo v Nitre 
o d p o r ú č a 
riaditeľke ZŠ Fatranská, Fatranská ul.č.14, Nitra 
zabezpečiť uzatvorenie zmluvy o vzájomnej spolupráci v zmysle Bodu 1 
a 
v zmysle bodu II. A bodu III. pripraviť na rokovanie Mestského zastupiteľstva v Nitre, dňa 
26.9.2024 materiál na prenájom nehnuteľností v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obci 
v znení neskorších predpisov  
                
                                                                                                                        NT: 15.10.2024 
               K: MZ  

II. 
Plnenie: 
 
 
V zmysle schváleného uznesenia č. 303/2024-MZ zo dňa 05.09.2024 pripraví návrh na 
nakladanie s majetkom Mesta Nitra, riaditeľka Základnej školy Fatranská 14 Nitra. 
 
   
Uznesenie nie je splnené, navrhujeme nový termín 30.01.2025. V prípade rýchleho jednania 
s predsedom predstavenstva, spracovania zmluvy a odsúhlasenia zmluvy Radou školy je možné 
termín posunúť na najbližšie Mestské zastupiteľstvo.  
 
 
 
 
Spracovala:                                                                            _____________________ 
                                                                                               RNDr. Slavomíra Palková  
                                                                                                     riaditeľka školy                                                                     
 
 
 
 
V Nitre, dňa 07.10.2024                                                                                      p. č.  
 



Kroky, kt. sme doteraz od posledného mimoriadneho zasadnutia Rady školy 

spravili: 
- stretnutie s predsedom predstavenstva p. Ondrišom, 
- stretnutie s projektantom k bežeckému oválu s možnosťou aj futbalového ihriska, 
- vypracovaný návrh projektantom bežecká dráha + ihrisko a jeho zaslanie  p. 

Ondrišovi, 
- spísanie a odoslanie požiadaviek Rady školy p. Ondrišovi. 

 
Nasledujúce kroky: 

 
- stretnutie, príp. iná forma komunikácie najneskôr v pondelok 14. 10. 2024, 
- vypracovanie zmluvy buď p. Ondrišom, alebo právnikom, kt. zabezpečí škola, 
- zvolanie mimoriadnej RŠ, príp. odsúhlasenie zmluvy per rollam, 

 
 
 
 


